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Memo Gespreksnotitie uitwerkingsvragen Regionale Adviescommissie Regio Hart van Brabant 

Voor Regionale Adviescommissie 
Van Griffierskring Regio Hart van Brabant 
Kopie aan  
Datum 21 november 2023 
Onderwerp Tilburg als vaste locatie voor de radenavonden 

 

Inleiding 
Ongeveer 5 tot 6 keer per jaar organiseert Regio Hart van Brabant een avond voor gemeenteraden van de 11 
deelnemende gemeenten. Op de onderwerpen die aan de orde komen, heeft de Regionale Adviescommissie 
een adviserende rol (artikel 21 lid 7 van de gemeenschappelijke regeling). De radenavonden vinden per 
toerbeurt plaats in één van de deelnemende gemeenten.  
 

Probleemstelling 
De organisatie van de radenavonden ligt in handen van het regiobureau. Het regiobureau regelt heel veel 
zaken, maar doet ook een beroep op de gemeente (met name de griffie) waar de radenavond plaatsvindt. Voor 
kleine(re) gemeenten vraagt dit veel en geeft veel druk op de beschikbare capaciteit (zowel griffie als 
bijvoorbeeld facilitaire zaken). Daarnaast is het voor een aantal gemeenten lastig of niet mogelijk om een grote 
groep in het gemeentehuis te ontvangen en moet worden uitgeweken naar een andere locatie. Dat brengt 
extra kosten met zich mee, waarvoor wellicht geen budget voor is. 
 

Oplossingsrichting 
In de griffierskring is meerdere keren besproken of de radenavonden op een vaste locatie moeten worden 
gehouden. Daarbij werd gedacht aan Tilburg. Het Stadhuis van Tilburg heeft de mogelijkheden en faciliteiten, is 
goed bereikbaar met de auto en openbaar vervoer en er zijn voldoende parkeergelegenheden in de buurt. 
 
Deze suggestie is door de griffiers afgestemd binnen de eigen gemeente (met de burgemeester en/of het 
presidium). Binnen alle deelnemende gemeenten is er draagvlak voor de suggestie om de radenavonden altijd 
in het Stadhuis van Tilburg te houden. 
 

Kanttekeningen 
De kosten voor de radenavonden komen nu ten laste van de gemeente waar de radenavond plaatsvindt. 
Behalve dat er draagvlak is om de radenavond vast in Tilburg te organiseren, is er ook bereidheid dat Tilburg de 
kosten voor zijn rekening neemt. Maar mogelijk voelt dat niet goed bij de andere gemeenten. Dan moet 
worden besproken hoe de kosten verdeeld gaan worden. 
 
Uitgaande van 5 tot 6 radenavonden per jaar kan het voorkomen dat er op een avond het Stadhuis niet 
beschikbaar is. Dan moet worden uitgeweken naar een andere locatie. Dat kan in Tilburg zijn. De locatie moet 
goed bereikbaar zijn met de auto en openbaar vervoer en er moet voldoende parkeergelegenheid zijn.  
 

Vervolg 
Na bespreking in de Regionale Adviescommissie (op 6 december) zal de RAC een advies uitbrengen aan het 
Algemeen Bestuur. Het AB neemt uiteindelijk een besluit (datum niet bekend). 


